
Уважаеми съграждани, 

    Бюджетът на Варна за 2024 година беше приет от Общинския съвет след 12-часови дебати. 

30 общински съветници подкрепиха финансовата рамка, 16 се въздържаха, а 1 гласува против. 

 

     Аргументираме решението на нашата група от "Алтернативата" да се въздържи от 

одобрение на бюджета, с граждански, а не с политически мотиви. Ние сме избрани от 

гражданите на Варна за техни представители, които да защитават обществените интереси. Ние 

не сме против приемането на бюджета. Гласуването с „Въздържал се“ е своеобразен сигнал 

към новосформираната власт, към администрацията, към кмета, че подхождат 

непрофесионално в редица направления, като например: 

 

1. В предложения бюджет не се предвижда структурна реформа в администрацията на 

общината. Няма заложена оптимизация на разходите. 

2. Кметът не разреши исканата от председателя на ОбС - Варна реорганизация на канцеларията 

на Общинския съвет. 

3. До момента няма изяснена работеща структура в управлението на инвестиционната дейност. 

През тази година има предвидени инвестиции за над 350 млн. лева, които трябва да се 

реализират след конкурси, договаряне и изпълнение, при уточнени изисквания. Ако 

продължим работата, както досега, ще получим от същото - ниско качество и прах в очите на 

хората. 

 

     За пореден път призоваваме за диалогичност. Разполагаме с професионална експертиза. 

Готови сме и сме длъжни на нашите избиратели да носим споделена отговорност за 

управленските решения, от които зависи бъдещето на града. Ако сега бяхме подкрепили 

бюджета, това би означавало, че сме съгласни с налагащия се модел „опияняване с власт“, с 

който ние, а вярваме, че и други наши колеги, не сме съгласни. Призивът ни е за изтрезняване! 


